

Title (en)

Thin wall or trench wall with sealing mass, placed underground.

Title (de)

In einen Untergrund eingebrachte Schmalwand oder Schlitzwand mit darin befindlicher Dichtwandmasse.

Title (fr)

Paroi mince enterrée ou paroi moulée contenant une masse d'étanchéité.

Publication

EP 0478831 A1 19920408 (DE)

Application

EP 90119021 A 19901004

Priority

DE 3919326 A 19890613

Abstract (en)

The invention relates to a thin wall or trench wall (2) placed underground (1) and having a sealing mass (3) located therein and at least one sealing plate (4), e.g. of glass, the sealing plate (4) or plates having devices for detecting leakages in order to achieve the object of providing a system of monitoring and checking such walls for permeability with simple and reliable means. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine in einen Untergrund (1) eingebrachte Schmalwand oder Schlitzwand (2) mit einer darin befindlichen Dichtwandmasse (3) und wenigstens einer Dichtwandscheibe (4), z.B. aus Glas, wobei zur Lösung der Aufgabe, mit einfachen und zuverlässigen Mitteln eine Überwachung und Überprüfung von solchen Wänden auf Durchlässigkeiten zu schaffen, die Dichtwandscheibe (4) bzw. -scheiben Vorrichtungen zur Erkennung von Leckagen besitzt bzw. besitzen. <IMAGE>

IPC 1-7

E02D 19/18

IPC 8 full level

E02D 19/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)

E02D 19/18 (2013.01 - EP US); **E02D 19/185** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] EP 0190410 A1 19860813 - NIEDERBERG CHEMIE [DE]
- [YD] EP 0298283 A1 19890111 - FLACHGLAS AG [DE]

Cited by

EP0980722A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 3919326 A1 19901220; EP 0478831 A1 19920408; US 5127771 A 19920707

DOCDB simple family (application)

DE 3919326 A 19890613; EP 90119021 A 19901004; US 61322590 A 19901109